

Svenska Fäktförbundet
S20-13, 2020-11-29
Styrelsen

Protokoll
Per MS Teams

Närvarande:

Otto Drakenberg (OD)
Ana Valero Collantes (AVC)
Josef Rizell (JR)
Thomas Åkerberg (TÅ)
Patrik Joelsson (PJ)
Pia Björk (PB)

Adjungerad:

Pierre Thullberg (PT), generalsekreterare

Förhindrade:

Fredrik Eriksson (FE)
Åsa Andersson (ÅÅ)

§148 Mötets öppnande

Ordförande (OD) förklarade mötet öppnat kl.9:00.

§149 Fastställande av dagordning (OD)

PT bad att utesluta punkt §157 Reviderad arbetsordning. En översyn av arbetsordningen bör äga rum i början av 2021.

Beslöts:

att godkänna den anpassade dagordningen.

§150 Styrelseprotokoll (OD)

Beslöts

att godkänna protokoll S20-12 del 1 och del 2, 20201114-15.

§151 Protokoll från kommittéer (OD)

OD uppmuntrade styrelsen att i framtiden också ge positiv återkoppling till kommittéprotokollen. PT tillade att en framtida funktion av styrelsen borde vara att framförallt granska protokollen och bidra med råd när tillfrågad. En kort muntlig sammanfattning av de väsentliga punkterna från kommitténs ordförande vid styrelsemötet föreslogs.

Besluts:

att lägga protokollen KMK 20-08 20201104, KMK 20-10 20201125, KLL 20201102, KLL 20201123 och TK 20-08 20201119 till handlingarna.

§152 (Diskussion) Fastställande av strategiska initiativ 2021 60 min

Följande strategiska initiativ diskuterades inte. En uppdatering bör läggas in på Teams **innan 7 december** för att tillåta styrelsen att ta ett beslut vid mötet 20201214:

1.1 Hur fortsätter vi arbetet med att skapa en tränarutbildning i världsklass? **ÅA**

1.2 Växa och behålla – hur förbättrar vi föreningarnas verksamhet och utvecklar föreningsstrukturen **PJ**

1.3 Hur säkrar vi svensk fäktnings försörjning av kompetenta domare på alla nivåer? **TÅ**

1.5 Hur utvecklar vi Utvecklingstrappan för svensk fäktning? **ÅA**

2.2 Utvärdera och implementera en landslagsorganisation för perioden 2020-2024 **JR**

2.4 Hur etablerar vi konstruktiva samarbeten med andra idrotter och utländska fäktningsförbund. Prioriterat är bättre regler för OS-kval och good governance? **AVC**

4.1 Hur stärker vi svensk fäktnings värderingar och gör dem till en naturlig del av vår kultur? **ÅA**

4.2 Hur ska vi göra för att tillhöra de ledande idrotterna i Sverige inom good governance, jämställdhet och likabehandling? **PT**

5.1. Hur ska vi använda sponsorstrategin för att skapa sponsorsamarbeten? **FE**

PJ informerade att 1.2 kommer att få nytt innehåll och överskrift.

JR föreslog att pausa 2.2 pga det närvarande osäkra planeringsläget för landslagverksamhet.

PT återkommer med ett nytt initiativ 5.3 „RF strategi”.

Följande strategiska initiativ diskuterades och inspel gavs.

1.4 Hur kan vi utbilda och utveckla så att tävlingarna blir fler och bättre? **TÅ**

2.1 Utveckla och erbjuda alla meningsfulla former av individstöd till elit: först seniorer sedan för juniorer och kadetter **JR**

2.3 Hur utökar vi antalet träningslägerdagar och VC för landslagsgrupperna? **JR**

3.1 Hur kan vi använda kommunikation för att göra Svensk Fäktning till ett tillräckligt starkt varumärke? **AVC**

5.2 Hur kan vi säkra tillräcklig långsiktig finansiering genom att skapa en stiftelse för Svensk Fäktning? **OD**

OD påminde om vikten av Insikterna som utgångspunkter för aktiviteterna. Flera mål visar sig svåra att mäta och kan skrivas om som indikatorer av typ „Antal tävlingsarrangemang ökar med 33% fram till xxxx.“. PB kontaktar ÅA angående

möjligt inspel till SI 4.1 från SI 1.4 (uppträdande av ledare vid tävlingar). För SI 5.2 påminde OD att inspel ang. sammansättningen av stiftelsestyrelsen tas tacksamt emot av ordförande Calle von Essen. Kunskap om stiftelsearbete och ett bra kontaktnätverk är goda förutsättningar.

PT tar hand om den nödvändiga omnumreringen av SI.

§153 (Beslut) Plan för styrelsemöten och årsmöten tom 20220630

PT presenterade ett förslag för styrelsemöten och årsmöten tom sommar 2022. För att ge tillfälle att gå igenom förslaget föreslogs att enbart möten planerade fram till 20210328 beslutas.

PB bad styrelsen att lägga in underlag till framtida möten direkt under Teams fliken och inte via mejl: Styrelsen > Files > Protokoll, handlingar och möten > Protokoll SvFF > 2020 ... (senare: 2021...) > Arbetsmaterial > motsvarande S20-xx (senare: S21-xx) möte. Mötesunderlagen kommer inte att skickas med Outlook-inbjudan.

Beslöts:

att anta planen för möten fram till 20210328 och att besluta för resterande förslag vid styrelsemötet 20210131.

§154 (Beslut) Detaljplan och ansvarsfördelning årsmöte och verksamhetskonferens

PT presenterade en detaljerad plan för det digitala årsmötet. Centrala temat för konferensen är motivation och stöd för föreningar. Tre spår för Barnnybörjare, Unga tävlingsfäktare och Ledning av föreningar kommer att erbjudas. JR och TÅ undrade om 2 hela dagar inte är för mycket med tanke på det digitala formatet.

Beslöts:

att anta detaljplanen efter förkortning till 1,5 dagar

att PT organiserar ett möte med arbetsgruppen (FE, ÅA, PT, PB).

§155 (Beslut) Bältesspännaren 2020

JR la fram ett förslag att inte nämna en Bältesspännare för 2020.

Beslöts:

att anta förslaget.

§156 (Beslut) Ev motioner och ytterligare nomineringar till Riksidrottsmötet 2021 och SOK:s årsmöte 2021

PT redovisade för planerade motioner till RF tillsammans med andra specialidrottsförbund. Detta leder dock till en mycket hög arbetsbelastning utöver kansliarbetet. PT uttryckte en personlig preferens att kunna fortsätta med detta mer politiska arbetet och kommer att presentera en rapport. Styrelsen visade förståelse men önskade en prioritering för SvFF frågor.

Beslöts:

att PT fortsätter arbeta med motionerna till RF och kontaktar OD för eventuella prioriteringsfrågor ang. arbetsbelastning.

§157 Övriga frågor

PT redovisade för ett remissvar ang. sportgymnasium som lämnats in.

§158 Mötets avslutande

OD förklarade mötet avslutat kl.11.55.

Justeras


Otto Drakenberg
Ordförande

Vid protokollet


Pia Björk
Sekreterare